
                                                   סיכום ישיבת מועצה ירוקה:
25.12.2016               

 הנושאים שהוצגו:

 יו"ר מועצה ירוקה) –(מוקי גרוס  סקירת הפעילות של המועצה (הקמפוס הירוק)  מאז ועד היום. •

                   .UIGREENMETRICSהצגת ההצטרפות של הקמפוס הירוק למדד הבינלאומי  •
 רכז קמפוס ירוק) –(גידי פרידמן 

 נשיאת המכללה) –(יערה בר און  הצגת תכנית האב. •
 מנכ"ל המכללה) –(קובי אלדר הצגת נושא התחבורה:  •

 

 נושאים לקידום שהועלו על ידי חברי המועצה:

 שילוב יועץ חברתי בתכנית האב •
 הייחוד החברתי של המכללה בתכנית האב. הדגשת •
 פרסום תכנית האב באתר הבית של הקמפוס הירוק •
 חידוש הגינה הקהילתית בטו בשבט. •
מיתוג וקישור פעילויות של קריית החינוך אורנים: פעילות לא אקדמיות כגון הקייטנה לקמפוס  •

 הירוק.
 ם מרכזייםחוגי 3ב בתכנית הלימוד  ועל ידי שילוב הקמפוס הירוק הטמעת •
כתיבת פרוטוקול המפרט את התנהלות ודרכי הניהול והביצוע בכל תחומי הפעילות והחיים  •

 בקמפוס. 
 הפצת פעילות הקמפוס הירוק בדרכים הבאות: •

 כניסה לכיתות - 

 פרסום ברדיו אורנים - 

 פינה קבועה בניוזלטר לסגל ולסטודנטים. -

 

 אישור השתתפות כחבר מועצה ירוקה:

 במהלך השנה האקדמית. 2-3המועצה יתקיימו מפגשי 

 .כל אחד מכם הוזמן למפגש, עקב תרומתו וחשיבותו לקמפוס הירוק

  במועצה ירוקה. ים/ותחשוב לנו שתאשרו את השתתפותכם כחבר

 

 מה עכשיו?

 הפרויקטים הבאים: 3על מנת לקדם את תכניותינו נשמח לדעת מי מכם מוכן להצטרף ל 

 יום ירוק •
 ון בנייה ירוקהכנס/יום עי •
 מעורבות בתכנית האב •


